
Referat fra årsmøde i Danske Handicaporganisationer, Skanderborg, 
18. marts 2024.

Tilstede :  Johannes Ø. Jørgensen (Dansk Handicap Forbund), Ulla Transe 
(Scleroseforeningen), Birgith Andersen (Lev), Jan H. Jensen (Polioforeningen), Lisa 
Hartmann (CP Danmark), Rasmus Lerbak (Ordblindeforeningen), Viggo Rasmussen 
(Ullykkespatientforeningen), Hans Simonsen (Hjerneskadeforeningen), Else 
Kristensen (Epilepsiforeningen), Frank Damgård (kommunal politiker, Skanderborg).

1.  Navneopråb og optælling af stemmeberettigede
     Udsættes. Vil blive genoptaget, hvis det bliver aktuelt.
 
2.  Valg af dirigent
     Frank Damgård valgt.

3.  Valg af referent
     Else Kristensen valgt.
 
4.  Valg af stemmetællere
     Udsættes. Vil blive genoptaget, hvis det bliver aktuelt.

5.  Godkendelse af dagsorden
     Dagsorden godkendt.
 
6.  Fremlæggelse af formandens beretning for det seneste år til godkendelse
     Formanden gennemgår beretning fra 2023. Beretning godkendt.

7.  Fremlæggelse af handlingsplan for det kommende år til godkendelse
     Formanden fremlægger handlingsplan for 2024. Planen omhandler bl.a. temaer     
     om øget tilgængelighed og inklusion, samt fokus på at få flere medlemmer i 
     bestyrelsen og også at øge synlighed af DH, Skanderborg
     Handlingsplan godkendt. 
   
8.  Fremlæggelse af regnskab for seneste regnskabsår til godkendelse
     Jan H. Jensen fremlægger regnskabet for 2023. Regnskabet godkendt. Yderligere
     fremlægges budget for afholdt foredrag i 2023 samt foreløbig budget for 2024.
     Begge fremlæggelser godkendt. 
     
9.  Fremlæggelse af forslag, om afdelingen skal søge § 18-midler fra kommunen
     Jan H. Jensen (kasserer) fremlægger forslag om ansøgning af § 18 midler. Det 
     besluttes at kasseren ansøger Skanderborg kommune om § 18 midler for 2025.   

10. Evt. godkendelse af forretningsorden for bestyrelsen



11. Valg af næstformand for 2 år, økonomiansvarlig for 2 år, revisor for 1 år.
      Lise Hartmann valgt som næstformand.
      Jan H. Jensen valgt som økonomiansvarlig (kasserer). 
      Viggo Rasmussen valgt som revisor.
      Formanden og revisor er på valg næste år.

      Der blev også drøftet evt mulighed for at flytte bestyrelsesmøder til et senere 
      tidspunkt i håb om at flere kunne deltage samt evt. at invitere egne medlemmer
      til at holde foredrag. Disse forslag vil fortsat blive drøftet ved kommende 
      bestyrelsesmøde.     

12. Indkomne forslag
      Ingen forslag modtaget.

13. Eventuelt 
      Intet under dette pkt.
 

 


